
RANARPS, SEGELSTORPS och ÄNGELSBÄCKS Samfällighetsförening  
Protokoll för ordinarie årsmöte den 4:e juli 2024 kl 18.00  

 

1. Föreningsstämmans öppnande  

Ordförande Evan Klintner hälsade alla välkomna till årets föreningsstämma och öppnade mötet. 

 

2. Föreningsstämmans behöriga utlysande 

Stämman fastställde att kallelse hade skickats ut i enlighet med stadgarna. 

 

3. Dagordningens godkännande  

Dagordningen godkändes. 

 

4. Kort presentation om samfällighetsföreningen. 

Evan Klintner presenterade föreningens uppgifter och ansvarsområde i stort. 

 

5. Val av ordförande för föreningsstämman 

Till ordförande för stämman valdes Evan Klintner. 

 

6. Val av sekreterare för föreningsstämman 

Till sekreterare för stämman valdes Lena Schertell Widell. 

 

7. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Johnny Svensson och Anders Edsfeldt. 

 

8. Fastställande av röstlängd  

Mötets närvarolista fastställdes som röstlängd, 33 fastigheter fanns representerade. I listan noterades 

vilka deltagare som representerar respektive fastighet eftersom endast en röst per fastighet kan avges. 

 

      9.   Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse. 

            Evan Klintner läste upp verksamhetsberättelsen.  

 

10. Ekonomisk redogörelse samt fastställande av balans- och resultaträkning. 

      Evan Klintner gick kortfattat igenom den utskickade ekonomiska redogörelsen för 2023.       

      Stämman fastställde balans- och resultaträkningen.  

     

      11. Revisionsberättelse, jämte frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

            Evan Klintner läste upp revisionsberättelsen. Stämman beviljade 

            styrelsen ansvarsfrihet.       

. 

       12. Ärenden och motioner för behandling vid föreningsstämman  

             Inga Motioner har kommit in.                       

                    

      13. Förslag till verksamhet under resterande 2024 och verksamhetsår 2025. 

            Föreningen följer den plan för renovering av vägarna i området ca vart 12:e år. Under 2024 fokuserar  

            vi på att lokalisera och rensa befintliga rör och diken samt ordinarie underhåll av vägarna. 

    

      14. Fastställande av arvode till styrelse och revisorer 

            Förslag från styrelsen 42 000:-. 

            Förslaget godkändes av stämman. 

 

       

 

 

 

                         Sidan 1, 4/7-24 



      15. Fastställande av budget för 2024, årsavgift för 2025 och preliminär budget 2025 

            Styrelsens förslag till budget 2024 och preliminär budget 2025 godkändes av stämman. 

            Styrelsen föreslog höjning med 100:- av årsavgiften till 1200:- för 2025 . Stämman godkände detta. 

 

       

      16. Val av styrelseledamöter 

            Charlotte Uggla läste upp valberedningens förslag: 

             

• Evan Klintner (omval 2 år) 

• Marie Wedin (omval 2 år) 

• Nils Kullendorff (nyval 1 år) 

• Lena Schertell Widell, Emma Björkman, Mats Jepson, Jonas Sundberg 1 år kvar 

• Suzanne Kroksdotter avgår   

            Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.      

 

 

17. Val av styrelseordförande 

Valberedningens förslag till styrelseordförande (mandattid 1 år) 

• Evan Klintner, (omval 1 år) 

            Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

18. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

 Lars-Göran Larsson 1 år kvar 

 

Valberedningens förslag 

• Jan Melkersson (omval 2 år) 

• Per Hernborg (omval 2 år) 

            Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.    

 

      19. Val av valberedning 

       

Följande förslag på ny valberedning framfördes från stämman (mandattid 1 år):  

• Per Almqvist, (omval) 

• Charlotte Uggla (omval) 

• Patrik Göthlin (nyval 1 år) 

Stämman beslutade enligt framfört förslag. 

 

       

      20. Övriga frågor 

            * Mail med frågor om dagvattnet i området har kommit från från Eddie Gavenfalk. 

              1. Entydigt utreda vem/vilka är ansvarig för dagvattenavrinning utanför enskilda fastigheter.  

              2. Skapa en samlad bild över problematiken med dagvattenavrinningen (dvs översvämningar av    

                  vägar och fastigheter). Bör mappas in på en detaljkarta för att lokalisera kritiska områden samt  

                  även förstå när det oftast sker under året. Ett enkelt frågeformulär till samtliga medlemmar är  

                  förmodligen tillräckligt tillsammans med vägföreningens historik av skadade vägar.  

              3. Efter inramning av problemen analysera och hitta en långsiktig och hållbar lösning. Kanske 

                  överväga att skapa ”Gemensamhetsanläggning för diken” och installera vägtrummor under vissa 

                  vägar som en del av lösningen.  

              4. Uppskatta åtgärdskostnader och hur det kan finansieras ink ev. bidrag. Bedöma om och under  

                  vilka förutsättningar Samfällighetsföreningen kan åta sig detta ansvar.  

              5. I ÅRV 2023 konstaterar vi att Samfälligheten RSÄ gör ett beaktansvärt jobb med att åtgärda 

                   skador efter ”översvämmningar” av våra vägar. Av vem och på vilka grunder görs  

                   prioriteringarna för de arbeten kopplade till vattenavrinning som utförs löpande under året?   
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 Svar från Föreningen: 

1. Utredning om ansvarsförhållanden pågår. NSVA skrev i sin årsberättelse 2022 att ett beslut från 

länsstyrelsen om huruvida Båstad Kommun har ansvar att anlägga dagvattensystem i RSÄ var väntat 

2023. Vi har sökt kommunen för att få besked om dels vilket beslutet blev, dels vilka åtgärder man 

ämnar vidta. 

 

2. Motion från kommunfullmäktige 14 Dec 2023: 

           Centerpartiet föreslår därför Kommunfullmäktige att besluta om: Att ge Kommunstyrelsen 

           och NSVA uppdraget att omedelbart initiera arbete med att samverka med alla aktörer för 

           att förebygga och minska riskerna för översvämning i Stora Hult, Ängelsbäcksstrand och  

           övriga drabbade byar, i enlighet med de riktlinjer som slagits fast i Båstad kommuns policy  

           för dagvatten. Frågan skickas till kommunstyrelsen för beredning, ingen opponerade sig 

           mot yrkandet 

3. Kartläggning av befintliga brunnar, rör och diken påbörjades 2023 i samarbete med Ängelsbäcks 

byalag och vår vägskötare Fredrik Kronqvist. Arbete med att också identifiera historiska diken pågår. 

4. Efter kartläggning och klarläggande av ansvar kommer styrelsen att söka samråd med Båstad 

Kommun. Detta med syfte att 

1. Göra en helhetsplan för vad som skulle krävas i området 

2. Lösa organisationsfrågan – vem har ansvar för vad 

3. Genomförandeplan 

4. Finansiering 

5. Om RSÄ Vägförening ska åta sig ansvar för dagvatten i allmänhet, och inte som nu begränsat till att 

skydda våra vägar krävs 

1. Stadgeändring 

2. Lantmäteriförrättning 

3. Höjd anläggnings/driftsbudget 

För närvarande anser vi inte att vi har tillräckligt med beslutsunderlag för att lämna förslag i 

någon riktning. 

6. Prioritering av skador på vägarna görs på grundval av framkomlighet. Vägar som är hårdare 

trafikerade kommer före de som är mindre trafikerade. Vi tar också hänsyn till att helårsboende har 

större behov än de som nyttjar vägarna bara under del av året 

 

Diskussion fördes angående dessa frågor. 

         * Fråga angående fler vägbulor.  

            En av vägbulorna som fanns på Norra Hovallsvägen, mellan Hässlevägen och Tylevägen, har  

            Placerats på annat ställe. Man önskar att det sätts dit igen nu finns det bara ett i början av den delen  

            av vägen när man kommer från Ängelsbäcksvägen. Det önskas även en vägbula i början av Södra 

            Hovallsvägen, när man komaer från Tockesuddesvägen. 

                    

 

21. Bestämmande av tid och plats för protokollsjustering och var protokollet anslås 

Sekreteraren bestämmer tid och plats, efter mötet, med justeringsmännen för justering av protokollet. 

Protokollet ska anslås på RSÄ:s anslagstavla samt på hemsidan www.rsa-samf.se  

 

                                   

      

                                                                                                                                                     Sidan 3, 4/7-24 

http://www.rsa-samf.se/


            22. Avslutning 

            Suzanne Kroksdotter avtackades av Ordförande Evan Klintner, Även Lennart Ljunggren, som avgick     

            förra året, avtackades.      

 

Ordförande Evan Klintner tackade styrelsen och stämman för visat intresse och avslutade mötet. 

 

            

 

           

 

          Vid protokollet:    Ordförande: 

 

 

            

       

           Lena Schertell Widell   Evan Klintner 
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            Anders Edsfeldt                                                                      Johnny Svensson  
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